
R StockholmsV stad
Råd för funktionshinderfrågor
vid trafiknämnden och Stockholms
Stads Parkerings AB

PROTOKOLL 3/2021

Tid Måndagen den 12 april 2021
kl. 13.30- 16.00

Plats Gamla Biblioteket, Tekniska Nämndhuset
Justerat

Närvarande
Ledamöter:
Lena Huss (Funktionsrätt Stockholms stad/RSMH)
ordföranden

Gunilla Anegren (Funktionsrätt Stockholms stad /R)
vice ordföranden

Amir Amirriazi (OHR)
Örjan Jörlebo (Funktionsrätt Stockholms stad /RTP)
Gunnar Slätt (Funktionsrätt Stockholms stad /FHDBF)
Marie-Louise Wahlberg (SRF)

Tjänstemän:
Rådets sekreterare Ase Geschwind samt föredraganden
Katharina Holmqvist och Martin Hubertson Merbom

§ 1
Val av justerare

Beslut
Rådet utser Gunilla Anegren att tillsammans med
ordföranden Lena Huss justera dagens protokoll.

§2
Dagordningen fastställs
Dagordningen godkänns.
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§3
Föregående protokoll
Rådet godkänner protokoll 2/2021 från sammanträdet den
15 mars 2021 och lägger det till handlingarna.

§4
Inkomna skrivelser och protokoll

a) Protokoll 4/2020 från fastighetsnämndens och
miljö- och hälsoskyddsnämndens gemensamma råd
för funktionshinderfrågor den
7 december 2020.

Beslut
Rådet går igenom protokollet och lägger det till
handlingarna.

§5
Inkomna remisser
En lista över inkomna remisser är utsänd till rådet inför
dagens möte. Sekreteraren informerar om att ytterligare
en remiss har inkommit, "Trafikförändringar i SL-trafiken
och Waxholmsbolagets trafik 2021 /2022".

Beslut
Rådet beslutar att sekreteraren skickar underlaget till
remissen om trafikförändringar i SL-trafiken till
ordföranden Lena Huss och Amir Amirriazi för vidare
hantering.

Rådet går härefter igenom listan och lägger den till
handlingarna.
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§6
Ärenden tagna på delegation
Inga ärenden är tagna på delegation till dagens
sammanträde.

§7
Trafiknämnden
Rådet går igenom dagordning till trafiknämndens
sammanträde den 22 april 2021.

Beslut
Rådet lägger dagordningen till handlingarna.

§8
Stockholms Stads Parkerings AB
Ingenting finns att rapportera här vid dagens
sammanträde.

www.stockholm.se

§9
Kulturstråket Husby, en del av Grönare
Stockholm. Genomförandebeslut
Föredragande: Katharina Holmqvist

Katharina arbetar som landskapsarkitekt på trafikkontoret.
Hon kommer till rådet för att berätta om projektet Grönt
Kulturstråk Husby C - Husby gård. Ett
genomförandebeslut är fattat av trafiknämnden i augusti
2020. Projektet har pågått från vintern 2018/19.

Projktet har som mål och syfte att utveckla ett befintligt
gångstråk i Husby till ett attraktivt kulturstråk, som ska
fungera som en intressant och trygg entre till Igelbäckens
kulturreservat. Längs stråket finns många verksamheter
som skapar kultur och de ska nu få möjlighet att i högre
grad än idag ta ut sin kulturverksamhet och även få
utställningsmöjligheter utomhus.
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Ett omfattande dialogarbete har genomförts i början av
projektet, för att få veta önskemål för området och
undersöka om dessa önskemål kan inrymmas i projektet.

I mars 2021 påbörjades bygget av Grönt kulturstråk och
projektet beräknas vara klart i höst. En konstutställning
planeras i samband med invigningen av stråket, som
förhoppningsvis kommer att kunna ske i början av
september 2021.

Katharina visar bilder och rådet ställer frågor om val av
möbler och eventuella grillplatser med mera. Rådet undrar
också om man under processens gång haft kontakt med
funktionshinderrådet i stadsdelen. Katharina svarar att vi
från trafikkontorets haft kontakt med de som har hand om
tillgänglighetsfrågor i stadsdelen. Tillgänglighetsfrågor är
också alltid med i ett tidigt skede i stadens projekt.

Beslut
Rådet tackar för en mycket intressant föredragning.

§10
Frågor till trafiknämndens presidium
Den 24 maj 2021 kommer trafiknämndens presidium till
rådet. Rådet funderar över vilka frågor man vill ta upp.

Beslut
Rådet beslutar att ta upp följande frågor:

1 Uppföljning av frågan om snöröjning som rådet tog upp
vid mötet med presidiet år 2020
2 Övergripande status för el-sparkcyklar i staden
3 Rådet promenerar och kommenterar gaturummet
Rådet ger sig ut på promenad i staden under april och maj
månad. Här kommer de att dela med sig till presidiet vad
de uppmärksammat.
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Vid den här punkten är det meningen att presidiet ska få ta
del av rådets spaning. Varje ledamot i rådet kommer att
dela sina synpunkter, både positiva och negativa.

§ 11
Bevakningslista
Rådet går igenom och uppdaterar bevakningslistan.

§ 12
Övriga frågor

Information om begränsad tillgänglighet på
Tunnelgatan/Malmskillnadsgatan
Trafikkontoret har skickat ut information till rådet om
utförd åtgärd mot vandalism och droghantering på
Tunnelgatan/Malmskillnadsgatan. Åtgärden innebär att
man under natten stänger utrymmet där hiss och rulltrappa
finns. Detta påverkar tillgängligheten mellan
kl. 22.00 - 06.00 alla dagar i veckan.

Beslut
Rådet tackar för informationen.

§ 13
Upplåtelseenheten
Föredragande: Enhetschef Martin Hubertson Merbom

Martin kommer till rådet för att presentera sig och berätta
om sin enhet. Enheten upplåtelser står för kontorets
samlade bedömning när offentlig plats ska användas till
något annat än vad den är avsedd för i detaijplanen. För
detta behövs polistillstånd enligt ordningslagen, även för
ytor som disponeras utöver arbetsområden vid vägarbeten
etc. Upplåtelseenheten bedömer lämpligheten med hänsyn
till skötsel av den offentliga platsen, markanvändning,
stadsbild, miljö och trafik. Ofta behöver de hämta in
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synpunkter från övriga trafikkontoret och andra
förvaltningar, bolag, fastighetsägare och organisationer.

På fråga från rådet berättar Martin bland annat om
problematiken med byggsäckar. Trafikkontoret har egna
kontrollanter och får in felanmälningar via Tyck-till appen
om byggsäckar som står fel. Det är inte alla som vet att
det behövs tillstånd för byggsäckar. Om det inte går att få
tag på ägaren till säcken kan trafikkontoret forsla undan
byggsäcken på skattebetalarnas bekostnad.

I

Vidare förs ett samtal med frågor och svar om
byggnadsställningar och upplåtelse av uteserveringar och
problematiken som uppstår för den som är synskadad när
det finns oväntade och omarkerade hinder i gaturummet.

Martin berättar också att trafikkontoret nu genomför en
organisationsförändring för att skapa en mer enhetlig och
bättre hantering av tillståndsgivning. Man arbetar även för
att få till förändringar i ordningslagen.

Beslut
Rådet tackar Martin för ett mycket informativt och bra
samtal.

Vid protokollet
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